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Właśnie jestem po lekturze artykułu w AB na temat unijnych środków na projekt
pt.”Rewaloryzacja Wzgórza Zamkowego wraz z zabezpieczeniem i odtworzeniem elementów
zabytkowych” . Cóż można wyczytać w tym ciekawym artykule? A całkiem wiele np. o tym,
że w ramach projektu powstałyby miejsca poświęcone jednej idei tzn. miłości, oświadczyn,
tajemnicy itd. Miejsca te mogłyby posłużyć do organizacji kameralnych imprez kulturalnych,
cokolwiek to znaczy:) W ramach projektu pojawiłby sie również słynny punkt widowkowy
umieszczony przy alei Kołątaja, syganalizujący punkt wejścia do będzińskich podziemi.
Słynny chyba dlatego, że wciąż o nim słyszę, ale konkretów np. jak miałby wyglądać – wciąż
brak. Obok wejścia planuje się również wykonanie tarasu widokowego z widokiem na
Wzgórze Zamkowe i stare miasto. Dalej czytamy, że właśnie UM złożył kolejny wniosek do
Urzędu Marszałkowskiego w ramach subregionu pt. “Zachowanie dziedzictwa kulturowego i
osiągnięć kulturalnych Zagłębia. We wniosku zgłoszono opracowane projekty budowlane:

Remont i podświetlenie murów miejskich w rejonie ulic Modrzejowskiej i Zawale1.
Zabezpieczenie i adaptacja dla celów kulturalnych podziemi będzińskich pod2.
Wzgórzem Zamkowym
Rewaloryzacja Wzgórza Zamkowego wraz z zabezpieczeniem i odtworzeniem3.
elementów zabytkowych
Punkt widowkowy przy Al.Kołątaja wraz z zagospodarowaniem wejścia do podziemi4.

Krąg tajemnic?
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Całkowity koszt przedsięwzięcia to 19mln złotych. I po tych wspaniałych planach następuje
tajemnicze dokończenie na następnej stronie, które z początku sam przegapiłem:) wraz
z informacją, że nie będzie rekonstrukcji murów Zamku Dolnego:) UWAGA – bo koszty były
zbyt wysokie i brak decyzji ze strony wojewódzkiego konsewatora zabytków powstrzymał
miasto. Interesujące, wręcz powiedziałbym intrygujące. Wychodzi na to, że miasto żyje
własnym życiem, a UM własnym i nikt nie wiedział o wielkości kosztów i WKZ. SZKODA
GADAĆ. Chciałbym jako Będzinianin, żeby zamiast kolejnych pustych HASEŁ  w postaci
ślicznych wizualizacji, został doprowadzony do finału choć jeden projekt. Chyba
mieszkańcom Będzina należy się w końcu coś od władz miasta, poza kolejnymi królikami z
kapelusza, które zamieszczam powyżej???
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